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On wave particle duality

Jerome Blackman a)

7005 Lakeshore Road, Cicero, New York 13039, USA

In a recent paper [J. Blackman and W. T. Hsiang, Phys. Essays 26, 34 (2013)], a mathematical model for quantum measurement was presented. The phenomenon of wave particle duality, which is introduced in every beginning course of quantum theory, can be explained using this model. Although the transformation of a wave into a particle as the result of a measurement of position is a special case of the general theory of measurement, it has historic interest and involves the use of a continuous spectrum, which was treated only casually in that paper.

Un modèle mathématique pour la mesure quantique fut présenté dans un article récent [J. Blackman and W. T. Hsiang, Phys. Essays 26, 34 (2013)]. Le phénomène de la dualité onde-particule, qui est introduit dans tous les cours d'introduction à la théorie quantique, peut être expliqué par ce modèle. Bien que le phénomène de la transformation d'une onde dans une particule comme résultat d'une mesure de position ne soit qu'un cas particulier de la théorie générale de la mesure, il présente un intérêt historique et implique l'utilisation d'un spectre continu, ce qui ne fut traité qu'en passant dans l'article original.
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